

## MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 4

**Møte:** NTNUI-langrenn

**Dato:** 01.05.2017

**Tid:** 18.00-19.00

**Møtested:** Bøcks palace, Bøckmanns veg 49

**Møteleder:** Frida Øygard

**Innkalt:** Ingvild Bratlie, Andreas Faanes, Sindre Grøstad, Ole Hulbak, Gudmund Høglund, Anna Jensen, Vilde Rieker, Jonas Riseth, Jørund Vala, Frida Øygard

**Ikke møtt:**

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake:
0.1	Utveksling av sladder frå Skarven ;);) <ul style="list-style-type: none"><li>- "What happens on Skarven, stays on Skarven"</li><li>- "Mye stor idrett"</li></ul>
1	Evaluering Stakefesten (v/Anna) <ul style="list-style-type: none"><li>- Dessverre mykje tull på årets stakefest. To sykklar var klussa med, og 39 einingar var tatt med, og bot på 9000 kr.</li><li>- Tiltak ved neste års stakefest: ha ein bil ved Skistua, der ein kan legge alkoholen i bilen. Ha ein/to frå styret som står ved rundkøyringa, og som passar på at ingen tar med alkohol. Rett og slett vere strengare med eigne medlem.</li><li>- Opplegget ellers var bra. God suksess med lenger bålvars enn det som har vore tidligare år.</li><li>- Neste år: Kan ha sanghefte, 2-3 sangar som er typiske for studentkulturen i Trondheim</li></ul>
2	Statusoppdatering Swecosprinten (v/Jonas) <ul style="list-style-type: none"><li>- Har fått godkjenning frå NTNU om å ha det 31. August, må snakke med vaktmesterane om gjennomføring</li><li>- Har fordelt arbeidsoppgåvene mellom Marcus, Sebastian, Gudmund, Frida og Jonas</li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Må sjekke status på arrangementet min idrett og skikretsen. Frida fix</li> <li>- Jonas skal legge ut alt på drive</li> </ul>
3	<p>Kjapp statusoppdatering på div. andre saker</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>✘ Sponsorkontakt (v/ Ole) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skal få ei avklaring med Thomas ila neste veke, ift kva langrennsgruppa kan vente av Sweco ifm arrangement/bli-kjent-trening.</li> </ul> </li> <li>✘ Booking av samlingar høstsemesteret – alt OK? (v/ Ingvild) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Alt er booka.</li> </ul> </li> <li>✘ Refusjonsskjema (v/ Andreas) – behandling av søknader om reisestøtte? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bra nivå på refusjonsskjema, få underkjente. Dei fleste er betalt ut.</li> <li>- Refusjonsskjema (frist mellom anna) og samsvar med heimeside må kvalitetssikrast neste år, for å unngå misforståingar.</li> </ul> </li> <li>✘ Klesbestilling (v/ Vilde) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sendt og ventar på levering.</li> <li>- Generelt om betaling: Betaling og levering utanom hovudbestillingane kan skje fortløpande, utan betaling på førehand der kasserar kontrollerer i etterkant. Dersom hovudbestilling; er bestilling bindande og betaling må vere inne <i>før</i> kleda leverast ut. Dette informerast om med gjennomføring av hovudbestilling (tidleg høst og tidleg vinter).</li> </ul> </li> <li>✘ Utanlandstur (v/ Jørund, Frida) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Alt av booking</li> </ul> </li> <li>✘ Stand etter sommaren (v/ Frida) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det som er aktuelt er Immatrikulering, Vrimledagen, Idrettskavalkade. Konklusjon om at vi stiller på idrettskavalkade (dato endå ikkje bestemt), stiller ikkje på Vrimledagen og tar ei evaluering på Immatrikuleringa om vi skal stille.</li> </ul> </li> </ul>
	<p>Fastsette dato og bestemme opplegg for bli-kjent-trening og bli-kjent-fest</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bli-kjent-trening: torsdag 7. Sept, fest fredag 8. Sept og påmeldingsfrist Meråker 10. Sept.</li> </ul>

5	<p>Sommaravslutning (v/ Jørund, Frida)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Fredag 12. Mai. "Dragvoll-Redbull-testløp" med påfølgande grilling og koz.</li><li>- RedBull sponsar drikke</li><li>- Anna fix FB-arrangement</li></ul>
6	<p>Erfaringsskriv (v/ Frida)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Alle må fix før juli og laste opp på disk. Frida sender ut purremail.</li></ul>
7	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Swecoutstyr:</b> må ha ein banner-ansvarlig. Nestledar får ansvaret. Oppbevarast på NTNUI Langrenn-kjellaren.</li><li>- Frida har hatt kontakt med o-gruppa, som skal sørge for at Sweco får opp to banner, så vi slepp å dele med o-gruppa.</li><li>- <b>Mosjonsutvalget:</b> sender inn søknad om å ha tirsdaysintervall som mosjonstime.</li><li>- <b>Skarverennet:</b> ønske om å kjøre fellesopplegg neste år, der langrennsgruppa støttar køyring bortover (men ikkje overnatting). Ingvild ser mulighet for å reservere overnatting for 25 personar.</li></ul>

---